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ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ 1η: «Εξελίξεις στις διαδικασίες κατασκευής μόνιμης γέφυρας στον Αγ. 
Χαραλάμπη Ζακύνθου.» 
 
Στην πρώτη αιρετή περίοδο για την Περιφερειακή Αυτοδιοίκηση 2010-2014 είχε 
δρομολογηθεί η κατασκευή σταθερής και μόνιμης γέφυρας στην περιοχή του Αγίου 
Χαραλάμπη, πλησίον της επί των ημερών μας στην περιφερειακή αρχή 
ανακατασκευασμένης παλαιάς βυζαντινής γέφυρας. Η Περιφέρεια, με πολύ μεγάλο 
αγώνα του αείμνηστου Διονύση Μυλωνά, είχε εξασφαλίσει το ιδιοκτησιακό 
καθεστώς για το σκοπό αυτό. 
Η νέα γέφυρα, θα εξασφάλιζε την καλύτερη κυκλοφοριακή σύνδεση στην εν λόγω 
περιοχή και θα μείωνε την κυκλοφοριακή ασφυξία που παρατηρείται στην είσοδο και 
έξοδο της πόλης πλησίον του λιμένος της Ζακύνθου.  
Αντί αυτού, την προηγούμενη περιφερειακή περίοδο, επελέγη η τοποθέτηση 
μεταλλικής στρατιωτικής γέφυρας η οποία βελτίωσε μεν την κατάσταση αλλά δεν 
έλυσε το πρόβλημα. Ερωτήσεις προς την προηγούμενη περιφερειακή αρχή είχαν 
υποβληθεί τόσο από εμένα ως  επικεφαλής περιφερειακής παράταξής όσο και από τον 
τότε περιφερειακό σύμβουλο και νυν αντιπεριφερειάρχη Ζακύνθου κ. Στασινόπουλο.  
Σήμερα, το θέμα βρίσκεται στην δικαιοδοσία σας και θεωρούμε ότι η κατασκευή 
μόνιμης γέφυρας πρέπει να προωθηθεί με γοργούς ρυθμούς.  
Ερωτάσθε:  
-Τι συγκεκριμένες ενέργειες έχουν γίνει μέχρι σήμερα και τι θα κάνετε ώστε στην 
τρέχουσα περίοδο το έργο αυτό το οποίο θεωρούμε ότι είναι αναγκαίο να μπορέσει να 
εκτελεστεί;  
 


